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PERSONALTIDNING INOM FFV UNDERHALUARBOGA VECKA 46 1984 

Historisk FFV-historia 

FFV Underhåll är delägare i 

Åkerbo häradsallmänning. 


,-.... Du vet kanske inte vad det 
innebär? 

Det visste inte anläggnings
chef Åke Entoft heller för några 
år sedan. 

Alltsammans började med en 
anmärkning från taxeringsmyn
digheten ... 

I början av 80-talet hörde taxerings

myndigheten av sig till FFV Underhåll 

i Arboga. Företaget hade inte tagit upp 

som inkomst det man fått från Åkerbo 

häradsallmänning. 


- Vi hade ingen aning om vad detta 

kunde vara! Efter många undersök

ningar, visade det sig, att vi faktiskt 

hade ett antal mantal i nämnda härad

sallmänning, berättar Åke Entoft, 

SROO. 


- Men vi hade inte fått några pengar 

därifrån! Till sist uppdagades att peng

arna från och med 1970 gått till HK i 

Eskilstuna, som i sin tur trott att peng

arna kom från Åkers krutbruk. HK ha

de inte heller hört talas om Åkerbo hä

radsallmänning. 


serligen rörde det sig endast om 4,6868 delägare. Han åkte omkring med hästDrottning Kristina mantal, men ändå. Mantalen är så nog och trilla och delade ut pengarna till 
Häradsallmänningar är en mycket grannt fördelade, så man räknar med var och en, säger Åke. 
gammal företeelse . På 1600-talet be fyra decimaler, berättar Åke Entoft. - Numera är det inte lika personligt. 
skattades bönderna i vårt land efter hur - Det finns 525 mantal, så FFV Un Nu sköts utbetalningarna via data och 
mycket uppodlad mark de ägde. Mar derhåll är ingen "storägare" precis. Vi postgiro. 
ken delades in i ett antal mantal. Sko är inte heller den enda juridiska person, 
gen räknades dock inte som värdefull i som har mantal i allmänningen. Stör 10000 kronor årligen 
sammanhanget. Följaktligen blev det sta ägaren är Domänverket, därnäst Idag består allmänningen av 3.300
över mark vid indelningen. kommer Uppsala Universitet och Sven hektar produktiv skogsmark. Dessutom

Då bestämde drottning Kristina, att ska kyrkan. Åkerbo häradsallmänning äger man två grustag utanför Kungsör,
dessa skogar skulle göras till allmän består av tretton socknar och har 736 Föreningen har fem skogsarbetare,
ningar istället. delägare. samt en skogsvaktare, anställd på hel

Marken skulle ägas gemensamt av tid för att se över skogarna, Avkast
ett antal socknar. Så skedde även i Historiska pengar ningen är god,
Västmanland. Åkerbo häradsallmän Åkerbo häradsallmänning sköts aven - FFV Underhåll har fått ungefar
ning på totalt 4000 hektar kom till. förening. Godsägare J an Torwang vid 10000 kronor per år från Åkerbo hä

Reutesbergs gård är ordförande och radsallmänning. Reglerna är sådanaÅsby och Igelsäter kassör i föreningen . Häromdagen kom att man får välja om man vill ta ut 
Hur kom då FFV Underhåll med i den han till FFV Underhåll för att berätta avkastnins-en i pengar eller in natura, 
na förening, som Åkerbo häradsallmän lite mer historia om häradsallmän förklarar Ake. . 
ning numera är? ningen. - Det hade kanske inte varit så dumt 

- Jo, när vi köpte marken av Åsby - Förr i tiden fanns ett distriktsom för FFV Underhåll, om vi kunnat ta ut 
och Igelsäters gårdar, blev vi auto bud i varje socken, som fördelade in vår del i form av lösvirke och brännved 
matiskt delägare i allmänningen. Vis- komsterna från allmänningen till alla i dessa energisparartider, skrattar Åke. 

Godsägare Jan Torwang, (t v), besökte FFV Underhåll och Anläggningsservice, för att 

berätta historien om Åkerbo häradsallmänning. Aktiva lyssnare är Henry Fredriks

son och Åke Entoft. 

Foto: Hans Hedin 
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- Häromdagen ringde jag till tre per tillägger han. 

soner. Alla nummer var felaktiga. Det"Nummerlek" tar tid att leta reda på folk, när man 
inte vet vart de flyttat eller vilket tele Tillbaka till 	Arboga?
fonnummer de övergått till , säger Åke 
Entoft, SROO. 	 Åke berättar, att vissa förändringar ärsom irriterar 

- Varför ändras inte felaktiga 
uppgifter i vår interna telefon
katalog? 

Den frågan har inkommit till 
eVA-nytts redaktion i mer och 
mindre uppretade former. 

- För oss som jobbar "över he
la fältet" är det synnerligen irri 
terande att ständigt ringa på 
obefintliga nummer, säger en av 
dem som väntar på en ny tele
fonkatalog. 

Den interna telefonkatalog vi använder 
nu, gjordes klar i februari och trycktes i 
april 1984. Sedan dess har åtskilliga 
förändringar ägt rum. 

Tillbaka till frågan: Hur länge ska vi 
vänta på nya kataloguppgifter? 

Mer jobb än man tror 
Våren 1984 flyttades ändring av kata
loguppgifter från FFV Underhåll i Ar
boga till Linköping. Åke Gustavsson, 
chef för administrativ service på FFV 
Underhåll Malmslätt, fick "äran" att ta 
hand om denna besvärliga uppgift. 

- Det är faktiskt mer jobb än många 
tror. Personligen tror jag inte att man 
någonsin kan komma tillrätta med ka
taloguppgifterna till 100 procent, säger 
Åke. 

- Tidigast i januari 1985 bör den nya 
katalogen kunna vara ute i företaget, 

aktuella med vår interna telefonka
talog. 

- Vi har till exempel funderat på att 
sluta trycka den i lösbladssystem. Istäl 
let skulle vi göra en vanlig katalog, två 
gånger per år. 

- Ändringar skulle sedan förmedlas 
direkt av personaltidningarna på de oli
ka orterna, säger Åke. 

- Det finns också planer på att flytta 
tillbaka ändringsverksamheten till nå
gon på FFV Underhåll i Arboga, tilläg
ger han . Tills vidare får vi dock slå oss 
till ro och vänta på den nya katalogen. 
Försök tänka positivt om nuläget: Man 
vet ju aldrig vilken trevlig personr'n 
svarar i andra ändan. 

Om någon svarar alls, förstås .. . 

(L;diga Platse~ 


E L2241 22/11 

E L2242 22/11 

AR20 R2308 23/11 

AR20 R2309 	 23/11 

AR50 L2388 	 23/11 

MT90 L2297 	 23/11 

MR20 L2294 23/11 


MT93 R2276 23/11 


MA40 L2298 23/11 

MA10 L2299 23/11 

MA20 L2210 23/11 

Ne.danstående platser är lediga inom 
FFV Underhåll och kan sökas senast 
den 22 respektive 23 november 1984. 
Ange befattningens beteckning på an
sökan. Mer informa'tion om tjänsterna 
står att läsa i "Lediga platser", som 
hänger på våra anslagstavlor. 

Enh Beteckn Sista Befattning Upplysningar 
ans dag 
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Vapenmontör 


Vapenrnontör 


Civilingenjör 


Arbetsledare 


Ingemar Hansson 
ankn 2542 
Ingemar Hansson 
ankn 2542 
Sven Blomqvist 
ankn 1423 
Stig Pettersson 
ankn 1726 
Sven Blomqvist 
ankn 1423 
Stig Pettersson 
ankn 1726 
Per Granström 
ankn 1440 
Stig Jäderlund 
ankn 1424 
Nils-Göran Linden 
ankn 2541 
Martin Appelfeldt 
ankn 1695 
Per Nymark 
ankn 1610 
Nils-Göran Linden 
ankn 2541 
Martin Appelfeldt 
ankn 1695 
Bo Fried 
ankn 1498 
Leif Svensson 
ankn 2020 
Arne 'Ahlander 
ankn 2019 

Teknisk chef 

Kontrollant 

Produktingenjör 
RM8 
Planerings
ingenjör RM8 
Planerings
ingenjör RM8 

Motion till SI': 

SF-medlem! 

Är du missnöjd med något i våra av
tal? Vill du ha en förändring till stånd? 
Skriv då en motion till SF-kongressen 
1985. 

Den ska vara inlämnad till avdel
ningsexpeditionen senast den 10 de
cember 1984. 

Styrelsen 

(TACK~ 

-. 

Ett hjärtligt tack till mina "robotkil , 
"krutgubbar", arbetskamrater och före
taget, för alla fina blommor och presen
ter vid min pensionering. 

Björg Karlsson, SR30 

För vänlig hågkomst med blommor och 
presenter vid min avgång - ett varmt 
tack till er alla! 

Sture Persson, SR50 
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